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Protokół 

z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 kwietnia 2012 roku 

 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał wniosek 

Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego
1
 z dnia 20 kwietnia 2012 r. na podstawie 

którego została zwołana sesja, następnie o godz.14
35

 otworzył obrady XXII nadzwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 

 

Po odczytaniu listy obecności
2
 stwierdził quorum Rady Miejskiej w Halinowie w liczbie 11 

radnych (nieobecni Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda,  

p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił 

porządek Sesji
3
. 

 

 

Na salę wszedł radny: p. Dawid Wojda. 

Na salę weszła radna: p. Edyta Woźniakowska. 

 

 

 

2. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej  

i demograficznej. 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej  

i demograficznej
4
 przedstawiła Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

p. Krystyna Chróścicka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: 

1) Czy GCI prowadzi działania w zakresie aktywizacji zawodowej bezrobotnych? 

Powołanie tej jednostki miało za zadanie ułatwić bezrobotnym znalezienie pracy. 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Chróścicka  

w odpowiedzi poinformowała, że w GCI bezrobotni mogą uzyskać informację o ofertach 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 

4
 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 
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pracy. Ważnym elementem jest otoczenie bezrobotnych specjalistyczną opieką 

psychologiczną, zagwarantowanie spotkań z doradcą zawodowym takiego typu wsparcie 

oferuje Powiatowy Urząd Pracy w Mińsku Mazowieckim. 

 

Radny p. Dawid Wojda zadał następujące pytania: 

1) jaki jest udział środków z budżetu Gminy Halinów w ogólnym budżecie MOPS-u? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Chróścicka  

w odpowiedzi poinformowała, że środki na wypłatę świadczeń alimentacyjnych i świadczeń 

rodzinnych w całości finansowane są z budżetu państwa natomiast cześć świadczeń z zakresu 

pomocy społecznej finansowanych jest z budżetu gminy, wkład ten wynosi około 600 000,00 

zł. 

2) czy MOPS finansuje powstanie rodzinnych domów dziecka na terenie Gminy 

Halinów? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Chróścicka  

w odpowiedzi poinformowała, że powstanie rodzinnych domów dziecka finansowane jest  

z budżetu państwa. Gmina dofinansowuje koszty utrzymania dziecka z terenu naszej Gminy 

w takiej placówce. 

 

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała następujące pytanie: 

1) dlaczego osoby z terenu Gminy Halinów kierowane są do placówek opiekuńczych np. 

do Mieni? Koszt utrzymania w Domu Pomocy Społecznej w Mieni jest wyższy  

o około 800 zł za miesiąc w porównaniu z prywatnym ośrodkiem działającym na 

terenie Halinowa? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Chróścicka  

w odpowiedzi poinformowała, że osobę można umieścić w prywatnym ośrodku wtedy, gdy 

czas oczekiwania na miejsce w DPS jest dłuższy niż 3 miesiące. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytanie: 

1) ile dzieci z terenu Gminy jest umieszczonych w domach dziecka, rodzinnych domach 

dziecka? Co jest główną przyczyną umieszczania dzieci w domach dziecka? 

Sieroctwo czy odebranie praw rodzicielskich rodzicom? 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Krystyna Chróścicka  

w odpowiedzi poinformowała, że około 40 dzieci umieszczonych jest w placówkach 

opiekuńczo wychowawczych. Główną przyczyną umieszczania jest odebranie, ograniczenie 

rodzicom przez sąd władzy rodzicielskiej. Niektóre dzieci po poprawie się sytuacji rodzinnej 

wracają do domów rodzinnych ale spory odsetek pozostaje. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek podziękował za szczegółowe sprawozdanie i zwrócił się  

z prośbą o przekazanie go do Komisji do spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w celu dokładnego przeanalizowania  

i przygotowania wniosków do budżetu na przyszły rok aby odzwierciedlały najważniejsze 

potrzeby MOPS. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

 

 

3. Informacja p. Sebastiana Bodzenty – prezesa Zarządu Spółki EKO-INWESTYCJA  

w Sulejówku w zakresie działalności spółki w roku 2011, w tym omówienie postępu 

prac budowy kanalizacji w Okuniewie. 

 

 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta przedstawił sprawozdanie  

z działalności spółki
5
 za rok obrotowy 2011 oraz poinformował o najważniejszych punktach 

sprawozdania finansowego, harmonogramie prac oraz o postępie prac budowy kanalizacji w 

Okuniewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytania: 

1) Czy ogłoszono przetarg na przebudowę oczyszczalni ścieków w Sulejówku? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że przetarg na modernizację i rozbudowę oczyszczalni ścieków w Sulejówku został ogłoszony 

w dniu 22 grudnia 2011 roku, a rozstrzygnięty w dniu dzisiejszym (tj. 26.04.2012 r.). 

Procedura przetargowa trwała bardzo długo dlatego, że było bardzo dużo zapytań ofertowych 

około 70, starliśmy się zwiększyć konkurencje, do 21 firm wysyłaliśmy odpowiedzi na 

zapytania, docelowo 11 ofert wpłynęło. Wprowadziliśmy zmianę w koncepcji przebudowy 

oczyszczalni, firma która wygra przetarg musi zaproponować konkretną technologię, 

zaprojektować oraz wybudować, w związku z tym musiał zostać zmieniony program 

funkcjonalno-użytkowy. Przy wyborze oferty głównym kryterium nie była tylko cena. 

Oferent musiał przedstawić referencje dot. proponowanej technologii, zaświadczenia, że 

wybudował taką oczyszczalnie oraz udzielić gwarancji. Cena stanowiła 75% wagi, referencję 

15% a gwarancja 5%. 14 marca otwarto oferty, sprawdzano wszystkie kryteria, szczególnie 

referencje, zostały wykonane telefony do użytkowników wykonanych oczyszczalni 

sprawdzając jak działa dana technologia i jakie są koszty jej utrzymania, dodatkowo każda 

technologia opiniowana była przez dr Tadeusza Siwca. W dniu dzisiejszy podaliśmy do 

publicznej informacji zawiadomienie o wyborze najkorzystniejszej oferty. Dwie oferty 

zostały odrzucone. Pierwsza (EkoWodrol), ponieważ wykonawca pomimo wezwania go do 

wyjaśnienia sposobu wyliczenia zaproponowanej ceny nie przedstawił szczegółowych 

wyjaśnień, druga (BIOGRADEX) natomiast z braku podania jednego z parametrów tj. 

długości terminu gwarancji. Jeżeli w ciągu 10 dni nie wpłynie od żadniej z firm odwołanie 

będzie można podpisać umowę z firmą, która została wyłoniona w przetargu. Firma po 

podpisaniu umowy będzie miała 45 dni na przedstawienie szczegółowej koncepcji 

                                                 
5
 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 
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modernizacji oczyszczalni ścieków, na podstawie, które powstanie projekt i zostaną wydane 

wszystkie niezbędne decyzję. 

2) Jakiej firmy oferta została wybrana? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że przetarg na modernizację i rozbudowę oczyszczalni ścieków w Sulejówku wygrała firma 

MELBUD z Grudziądza, wartość oferty brutto wynosi 10 854 737,70 zł. Do końca 2013 roku 

muszą zostać wykonane wszystkie roboty związane z modernizacją. 

3) Kiedy zostanie zostanie rozstrzygnięty przetarg na budowę kanalizacji w Okuniewie? 

Kiedy rozpoczną się prace? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że podłączenie kanalizacji w Okuniewie z oczyszczalnią w Sulejówku będzie możliwe 

dopiero po zakończeniu prac modernizacyjnych na oczyszczalni, prawdopodobny termin to 

koniec 2013 roku. Obecnie trwają pracę nad przygotowaniem procedury przetargowej na 

budowę kanalizacji w Okuniewie. Informacja o przetargu musi być podana do publicznej 

wiadomości przez 45 dni, jeżeli pojawią się pytania ze strony oferentów czas ten zostanie 

wydłużony o 7 lub 14 dni w zależności od ilości pytań. Realny termin na ogłoszenie przetargu 

to początek III kwartału bieżącego roku. Władzą spółki zależy na jak najszybszym  

ogłoszeniu tego przetargu ponieważ, trzeba będzie wziąć kredyt aby dokonać ostatecznego 

spięcia finansowego tej inwestycji. Przygotowanie wszystkich procedur przetargowych i ich 

rozstrzygnięcie pozwoli na bardzo dokładne określenie wysokości pożyczki. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek podziękował za pracę wykonaną przez spółkę w roku 2011. 

Podkreślił zaangażowanie wielu osób oraz wyraził nadzieję, że w najbliższym czasie 

rozpoczną się roboty w Okuniewie przy budowie kanalizacji. 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta poinformował, że dzięki 

zaangażowaniu Halinowa i Sulejówka możliwa jest realizacja tego projektu, zabezpieczenie 

finansowania było kluczowym elementem, Podziękował za współpracę p. Małgorzacie 

Komudzie-Ołowskiej i p. Adamowi Sekmistrzowi. 

 

Radny powiatowy p. Ireneusz Piasecki zadał następujące pytania: 

1) jaki ,,zrzut” powstanie w ul. Poligonowej w Okuniewie? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że jest to rura długości 495 metrów o przekroju fi 160, która umożliwi połączenie kanalizacji 

w Okuniewie z oczyszczalnią ścieków w Sulejówku. Bez wybudowania tej rury tzw. zrzutu  

nie da się odprowadzić ścieków z Okuniewa, będzie ona pełniła funkcję kolektora. 

2) co z dokumentacja projektową budowy kanalizacji w Okuniewie? Czy zmieniana była 

w całości czy tylko w części? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

obecnie projekt po poprawkach jest na etapie uzgodnień. Projekt w zależności od potrzeby  

w pewnych miejscach zmieniany był w całości dot. to odcinka projektowanej kanalizacji  

w drodze wojewódzkiej lub w części dot. to doprojektowania przykanalików do wszystkich 

nieruchomości.  

3) jaki zrzut ilościowy ścieków będzie możliwy na oczyszczalni ścieków w Okuniewie? 
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Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że obecnie jest to 1800m3, projekt zakłada zwiększenie o 1200m3, docelowo będzie 3000m3. 

Projekt zakłada zrzut ścieków z Okuniewa około 400m3 na dobę w przypadku 

skanalizowania całej miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytania: 

1)  stan zatrudnienia w spółce EKO-INWESTYCJA? Stan finansów na koniec 2011 

roku? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że stan zatrudnienia na koniec 2011 roku wynosił 2,5 etatu wraz z etatem prezesa spółki. Na 

umowę zlecenie pracę na rzecz spółki wykonywał informatyk i sprzątaczka. Spółka ma 

wypracowany zysk w wysokości około 800 000,00 zł netto, wynika on z realizacji gwarancji 

bankowych z firmy STRABAG. Według opinii Krajowej Izby Podatkowej jest to zysk spółki 

i trzeba było odprowadzić podatek. 

2) co z osobami, które współpracują ze spółką? Czy wykonują pracę za darmo? Co  

z obsługa prawną? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że z końcem roku 2011 została rozwiązana umowa za porozumieniem stron na pomoc 

techniczną, którą świadczyła firma zewnętrzna. Od maja bieżącego roku zostanie podpisana 

umowa zlecenie z p. Mirosławem Bieńkowskim jako koordynatorem modernizacji 

oczyszczalni ścieków w Sulejówku, na umowę o pracę zatrudniona jest również księgowa ale 

od 1 maja zostanie zatrudniona na umowę zlecenie. Podpisana jest również umową na 

obsługę prawną z kancelarią p. Pietrasiaka. Przygotowanie różnego rodzaju opinii przez  

p. Siwca wynika również z podpisanej umowy. 

3) czy rozwiązanie umowy na świadczenie pomocy technicznej odbyło się polubownie? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że umowa została wypowiedziana za porozumieniem stron. Zrezygnowano z tej umowy ze 

względu na usprawnienie pracy, szybciej odbywa się rozliczanie wniosków. Podjęcie tej 

decyzji wiąże się z chęcią stworzenia grupy specjalistów, którzy będą pracować na rzecz 

spółki, pracownicy wysyłani są na darmowe szkolenia organizowane przez WFOŚiGW  

z generatora wniosków płatniczych, pełnomocnicy zostali również oddelegowani na bezpłatne 

szkolenia. Stworzenie takiej grupy gwarantuje świadczenie usług na rzecz spółki na 

najwyższym poziomie. Usprawnienie działania poprzez zmiany kadrowe jest realizowane 

dopiero teraz ze względu na to, że wcześnie trzeba było uporać się z ważniejszymi 

problemami. 

4) czy powierzenie Panu obowiązków prezesa spółki na rzecz rozwoju Sulejówka nie 

koliduje z pracą w EKO-INWESTYCJI? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że spółkę EKO-INWESTYCJA odpowiada zarząd, którego członkowie pracują również  

w innych firmach, ze spółką EKO-INWESTYCJA jest związany umową o pracę, natomiast  

w spółce na rzecz rozwoju Sulejówka nie jestem zatrudniony, pracę na rzecz jej rozwoju 

wykonują głównie pracownicy Urzędu Miasta w Sulejówku. Obecnie Sulejówek stara się 
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pozyskać dofinasowanie na budowę SUW z WFOŚiGW. Gdy muszę dostarczyć dokumenty 

EKO-INWESTYCJI, korzystając z okazji zawożę dokumenty drugiej spółki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński pogratulował 

władzom Sulejówka pomysłowości w przekazaniu obowiązków prezesa spółce działającej na 

rzecz rozwoju Sulejówka p. Bodzencie. 

 

Radny p. Dawid Wojda zadał następujące pytania: 

1) jak technologia będzie zastosowana na oczyszczalni ścieków w Sulejówku przez firmę 

która wygrała przetarg? Czy technologia ta została zaopiniowana przez dr Siwca? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że każda oferta złożona do przetargu zwierała opinię dr Siwca. Spółka EKO-INWESTYCJA 

ma podpisaną umowę z dr Siwcem na przygotowanie aktualizacji programu funkcjonalno-

użytkowego, przygotowanie opinii do złożonych ofert w przetargu oraz zaopiniowanie 

koncepcji. W czasie wyboru oferty sprawdzane były referencje. Będzie to technologia 

sprawdzona, niestety nie przekaże Panu szczegółów. 

 

Radny powiatowy p. Ireneusz Piasecki zadał następujące pytanie: 

1) jaka kwota pieniędzy zostanie przeznaczona na wybudowanie kanalizacji  

w Okuniewie? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że na wybudowanie kanalizacji zgodnie z wnioskiem przeznaczono kwotę 7,4 mln złotych 

netto, z pierwotnym wnioskiem około 6 mln zł netto. Mamy oszczędności w wysokości 10 

mln złotych, które zostają przesunięte na projekty jeszcze nie zrealizowane czyli np. budowę 

kanalizacji w Okuniewie. 

2) czy kwoty są ryczałtowe? Czy zostaną wydatkowane na roboty dodatkowe? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że umowy podpisywane są z firmami na roboty są ryczałtowe. Może zaistnieć potrzeba robót 

dodatkowych ale w uzasadnionej tylko potrzebie. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał następujące pytania: 

1) kto reprezentuje spółkę EKO-INWESTYCJA prezes czy zarząd? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że prezes samodzielnie, ale na członka zarządu został zgłoszony p. Więckowski. 

2) jaka jest waga ceny przy przetargach ogłaszanych przez EKO-INWESTYCJĘ? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że przy przetargu na budowę kanalizacji 100% wagi stanowi cena, przy przetargu na 

modernizacje oczyszczalni ścieków 75% wagi stanowi cena. 

3) jaką rolę pełni inżynier kontraktu? Ile kosztuje? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że inżynier kontraktu odpowiedzialny jest za: nadzór nad robotami, nadzór nad realizacją 

robót zgodnie z zapisami w umowie, przygotowanie przejściowych świadectw płatności, 

zabezpiecza wszystkich inżynierów nadzorów. Inżynier kontraktu wynagradzany jest 

ryczałtowo, kwota około 118 000,00 zł netto/za kwartał, bo tak wynika z zapisów umowy. 

4) Kiedy odbędzie się walne zgromadzenie wspólników? Ma Pan czas do końca czerwca. 
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Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że niedawno odbyła się rada nadzorcza, podczas której odbyło się omówienie sprawozdania 

finansowego za rok 2011. W najbliższym czasie odbędzie się walne zgromadzenie, jest to 

kwestia ustalenia dogodnego terminu z Burmistrzami. 

5) Czy bilans z wykonania budżetu i rachunek zysków i strat zostanie przekazany radzie? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że bilans z wykonania budżetu i rachunek zysków i strat po zatwierdzeniu zostanie 

przedstawiony radzie. 

6) Czy bilans z wykonania budżetu badany jest przez biegłego rewidenta? Czy jest taki 

wymóg? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że nie jest badany przez biegłego rewidenta. Nie ma takiego wymogu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do 

wynagrodzenia inżyniera kontraktu, który ryczałtowo na kwartał pobiera kwotę 

wynagrodzenia około118 000,00 zł w sytuacji, gdy żadne prace nie są wykonywane. Czy nie 

warto podjąć negocjacji z firmą w celu zmniejszenia tej kwoty, gdy żadne prace nie są 

wykonywane? Bo jeżeli się udało rozwiązać umowę na świadczenie pomocy technicznej to 

może i w tej sprawie uda się coś załatwić, szczególnie, że to ta sama firma. Ile kosztowała nas 

pomoc techniczna? Jaką pracę wykonywałaby pomoc techniczna na etapie robót? Jakie środki 

zostały przeznaczone na promocję? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że została podjęta decyzja o wypuszczeniu 6 postępowań przetargowych po to żeby inżynier 

kontraktu ,,zarobił na to co pobrał”. Umowa na świadczenie pomocy technicznej była również 

ryczałtowa, została zawarta od marca 2010 a rozwiązana za porozumieniem stron w grudniu 

2011 roku. Wartość tej umowy wynosiła około 880 000,00 zł za cały okres, firma pobrała 

należne wynagrodzenie proporcjonalnie do czasu w którym zajmowała się sprawami spółki. 

Na etapie robót do zadań pomocy technicznej należałaby: przygotowanie wniosków  

o płatność, aktualizacja, rozliczanie, przygotowywanie załączników, aktualizowanie 

harmonogramów rzeczowo-finansowych, przygotowywanie procedur przetargowych 

przygotowywanie informacji dla mieszkańców. Na promocje zostały zabezpieczone środki  

w kwocie około 180 000,00 zł netto w ramach podpisanej umowy wykonano: kurtki, 

kubeczki, kalendarze oraz materiały prasowe. 

 

Radny powiatowy p. Ireneusz Piasecki zadał następujące pytanie: 

1) Czy można przekazać do urzędu sprawozdanie z działalności Spółki EKO-

INWESTYCJA za rok 2011? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że w dniu 18 kwietnia 2012 roku takie sprawozdanie wpłynęło do urzędu. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o przekazanie tego sprawozdania radnym. 

Zwrócił uwagę na brak widocznych efektów w działalności spółki. Podkreślił zasługi 

poprzednich władz Sulejówka i Halinowa w pozyskaniu środków na realizację tego projektu. 
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Stwierdził, że zadaniem obecnych władz Sulejówka i Halinowa jest prawidłowe 

zrealizowanie projektu i rozliczenie. 

Do wypowiedzi radnego p. Marcina Sukiennika odniósł się radny p. Andrzej Milczarek 

który podkreślił, że największe zasługi w pozyskaniu środków na ta spółkę miał Burmistrz 

Sulejówka p. Chachulski. 

 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał następujące pytanie: 

1) co z wykonaniem nakładki asfaltowej na ul. Dworcowej w Sulejówku? 

Prezes spółki EKO-INWESTYCJA p. Sebastian Bodzenta w odpowiedzi poinformował, 

że ogłoszono trzy przetargi na wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Dworcowej ale ze 

względu na zaproponowane ceny przez oferentów, każdy z tych przetargów został 

unieważniony. Wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Dworcowej dopisano do zadania 

polegającego na dokończeniu budowy kanalizacji w tej ulicy. Przetarg rozstrzygnięto, została 

podpisana umowa. W połowie maja powinny rozpocząć się roboty. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak podkreślił, że warto aby bilans Spółki EKO-INWESTYCJA był 

opiniowany przez biegłego rewidenta. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

 

 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 187. 

 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 188. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów oraz 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Halinów wraz z autopoprawką omówiła 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Radny p Adam Ludwiniak zadał następujące pytanie: 

1) dlaczego w dziale 750 rozdziale 4170 następuję zwiększenie o kwotę 20 798,00 zł? 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska w odpowiedzi poinformowała, że związku  

z dostarczaniem w tym roku za odpłatnością nakazów podatkowych przez sołtysów trzeba 

było dokonać zwiększenia. Działania urzędu zmierzają również do tego aby zakończyć w 

możliwie najszybszym czasie modernizację i na dostarczanie nakazów potrzebne są 

dodatkowe środki. Modernizacja powoduje zwiększanie się dochodów budżetowych oraz 

wzrost zadłużenia, musi wzmóc działania windykacyjne. 
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Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 187:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2012-2022 – Druk nr 187 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski) 

został przyjęty. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 188:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok wraz z 

autopoprawką – Druk Nr 188. 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski) 

został przyjęty. 

 

 

 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 189. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu omówił 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał następujące pytanie: 

1) czy kwota dofinansowania wynosi 50%? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że kwota 

pomocy wynosi 50%. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 189:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 

189. 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski) 

został przyjęty. 
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania honorowego 

wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 190. 

 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania honorowego 

wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 191. 

 

Projekty uchwał w sprawie nadania honorowego wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy 

Halinów” omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. W uzupełnieniu informacji 

głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński. 

 

Radny p. Andrzej Milczarek odniósł się do samej procedury wskazania osób, instytucji do 

nadania odznaczeń. Burmistrz Halinowa zbyt późno przekazał radnym tą informację. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę, że informację o wskazaniu osób do nadania 

honorowego wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy Halinów” warto zamieścić na stronie 

internetowej gminy. Mieszkańcom powinniśmy też dać szansę zaproponowania jakiś 

kandydatur.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski odniósł się do uwag radnych. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 191:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: nadania honorowego wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy 

Halinów” – Druk Nr 191. 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim,)  

został przyjęty. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 192:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: nadania honorowego wyróżnienia ,,Zasłużony dla Gminy 

Halinów” – Druk Nr 192. 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim,)  

został przyjęty. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Halinów w 2012 roku – Druk Nr 192. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2012 roku omówił 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

1) dlaczego kwota na odławianie bezpańskich zwierząt została zmniejszona z 50 000,00 

zł do 40 000,00 zł? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

umowa na odławianie bezpańskich psów niedawno została podpisana, a od początku roku 

było przypadki interwencyjnego odławiania zwierząt i dlatego ta kwota został zmniejszona. 

2) na jakich zasadach będą kierowane psy/koty do zabiegów? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że  

w pierwszej kolejność będą kierowane bezdomne zwierzęta. 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 192:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2012 roku – Druk Nr 192. 

za – 13, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim) został przyjęty. 

 

 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, pedagogów, psychologów  

i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Gminę Halinów – Druk Nr 193. 

 

Projekt uchwał w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

logopedów, pedagogów, psychologów i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów omówiła Kierownik Referatu 

Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

Przewodnicząca Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu p. Anna 

Ludwiniak w uzupełnieniu przekazała stanowisko komisji.  

Radna p. Anna Ludwiniak zgłosiła wniosek formalny o zrównanie obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć logopedów, pedagogów, psychologów i utrzymanie go na poziomie 24 

godzin tygodniowo. 
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Głosowanie wniosku radnej p. Anny Ludwiniak 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska) 

został przegłosowany.  

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 193:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

logopedów, pedagogów, psychologów i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach 

 i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów wraz z autopoprawką  – Druk Nr 193. 

za – 12, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Edyta Woźniakowska) 

został przyjęty 

 

Radny powiatowy p. Ireneusz Piasecki przedstawił krótkie sprawozdanie z sesji Rady 

Powiatu. 

 

 

 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: założenia Samorządowego 

Przedszkola w Cisiu oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu – 

Druk Nr 194. 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski przedstawił genezę pomysłu w sprawie 

powstania samorządowego przedszkola przy szkole w Cisiu. W uzupełnieniu głos zabrała 

przewodnicząca Komisji Oświaty p. Anna Ludwiniak. 

Projekt uchwał w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Cisiu oraz utworzenia 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

 

Radny p. Marcin Pawłowski odniósł się do zapisów w uchwale dot. dyrektora przedszkola. 

Zadała pytanie czy przedszkole będzie miało swojego dyrektora a szkoła swojego? Ilu będzie 

dyrektorów? 

Radca prawny p. Maria Woźniak w odpowiedzi poinformowała, że w zespole szkolno-

przedszkolnym będzie jeden dyrektor, najpierw tworzymy przedszkole a dopiero później 

łączymy ze szkołą w zespół. Przedszkole musi mieć najpierw dyrektora. W dniu utworzenia 

przedszkola tworzy się Zespół. Zapisy w uchwale są prawidłowe. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się prośbą wskazanie, gdzie naniesione zostały 

poprawki w autopoprawce projektu. Poprosił również o odczytanie opinii Rady 
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Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Cisiu i Międzyzakładowej Organizacji Związkowej 

NSZZ ,,Solidarność”. 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformował, że w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały zostało wykreślone 

sformułowanie ,,rada pedagogiczna” jako organ przedszkola. Radę pedagogiczną tworzy 

minimum trzech nauczycieli w przedszkolu w Cisiu będzie zatrudnionych tylko dwóch ze 

względu na to, że na obecną chwile będzie to placówka jednooddziałowa. Wprowadzona 

autopoprawka ma pozytywną opinię p. mecenas. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał obie 

opinie
6
. Opinie negatywnie opiniują powstanie samorządowego przedszkola w Cisiu. Radny 

p. Dawid Wojda odniósł się do argumentów przedstawionych przez radę pedagogiczną oraz 

związkowców. Wyraził swoje zdziwienie negatywna opinią. Głos w dyskusji zabrał również 

radny p. Andrzej Milczarek i radny p. Jan Papis. 

 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała następujące pytania: 

1) od kiedy będą przyjmowane podania od rodziców w sprawie przyjęcia dzieci do 

przedszkola? 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformował, że nabór wniosków o przyjęcie do przedszkola zacznie się od 1 

czerwca. 

2) do kiedy będzie funkcjonowało przedszkole ,,Wesoła Ciuchcia” w Cisiu?  

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska  

w odpowiedzi poinformował, że przedszkole ,,Wesoła Ciuchcia” w Cisiu będzie 

funkcjonowało do końca lipca. W sierpniu dyżur będzie pełniło przedszkole w Brzezinach. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę na pomyłkę w obliczeniach, która znajduje się w 

uzasadnieniu do uchwały. 

 

Głos w dyskusji zabrała p. Aneta Lepczuk, mieszkanka Cisia, przedstawicielka rodziców, 

których dzieci uczęszczają do niepublicznego przedszkola ,,Wesoła Ciuchcia” w Cisiu. 

Przedstawiła argumenty przeciwko likwidacji prywatnego przedszkola. Przedszkole publiczne 

będzie pracować tylko w godzinach od 7 do 17, za pozostały czas trzeba będzie dodatkowo 

zapłacić. Dzieci, które ukończyły 3 lata będą mogły tylko uczęszczać do przedszkola,  

w prywatnym przedszkolu przyjmowane są od 2,5 lat. W przedszkolu publicznym nabór jest 

tylko raz w roku, do przedszkola prywatnego można zapisać w każdej chwili. W przedszkolu 

publicznym pierwszeństwo w dostaniu się mają rodzice samotnie wychowujący dziecko. 

Podkreśliła, że funkcjonowanie przedszkola w tym konkretnym przypadku odpowiada 

rodzicom pod względem wychowawczym, finansowym. Rodzice którzy byli na spotkaniach 

informacyjnych organizowanych przez Burmistrza Halinowa bardzo chwali tą placówkę. 

Przedstawicielka rodziców zwróciła się z prośbą o nie likwidowanie tej placówki do końca 

                                                 
6
 Załącznik nr 6 do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 
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2014 roku, ponieważ do tego czasu p. Gąsior ma przyznaną dotację na prowadzenie 

przedszkola. Aby publiczne przedszkole dobrze funkcjonowało potrzeba czasu, pomysłu na 

sposób jego zorganizowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do 

argumentów przedstawionych przez mieszkankę. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: 

1) czemu ma służyć podjęcie niniejszej uchwały, rodzice negatywnie opiniują ten 

pomysł, rada pedagogiczna i związek zawodowy również, gmina na tym ani nie zyska 

ani nie straci. 

Zgłosił również wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

wnioskodawcą dzisiejszej sesji jest Burmistrz Halinowa i tylko on może zgłosić wniosek  

o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. Radny p. Marcin Sukiennik w związku  

z powyższym zwrócił się do Burmistrza o zawnioskowanie zdjęcia tego punktu.  

 

Opinię w sprawie powstania Samorządowego Przedszkola i Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Cisiu wyraziła p. Renata Słodownik – skarbnik Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej 

w Cisiu. 

 

Radna p. Katarzyna Goździewska odniosła się do wszystkich uwag mieszkanki Cisia. 

Podkreśliła, że do publicznego przedszkola mogą zostać przyjęte w wyjątkowych sytuacjach 

dzieci które ukończyły 2,5 roku. W statucie Niepublicznego Przedszkola ,,Wesoła Ciuchcia” 

pojawia się taki sam zapis jeżeli mniejsze dziecko było przyjmowane to odbywało się to 

niezgodnie z prawem. Publiczne przedszkole będzie pracować od 7 do 17 ale organ 

prowadzący czyli Gmina może w zależności od potrzeb może wydłużyć ten czas. Nabór do 

przedszkola publicznego jest raz w roku, gdy są wolne miejsca dziecko może zostać zapisane 

w ciągu roku. Jeżeli w przedszkolu niepublicznym jest komplet dzieci nie ma naboru w ciągu 

roku. 

p. Aneta Lepczuk odniosła się do wypowiedzi radnej p. Katarzyny Goździewskiej. 

 

Radna p . Edyta Woźniakowska wyraziła swoją opinie dot. nieobecności p. Dyrektor 

Szkoły p. Renaty Sknadaj przy podejmowaniu tak ważnych decyzji przez radę.  

 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały. 

 

Radny p. Adam Ludwiniak stwierdził, że nie ważne, kto prowadzi przedszkole gmina czy 

osoba prywatna, ważne jest aby decyzja która dzisiaj zapadnie była przemyślana. Zwrócił się 

z prośbą do Burmistrza Halinowa o wycofanie tego projektu. Warto zastanowić nad 

przeprowadzeniem konsultacji z mieszkańcami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do 

wypowiedzi radnego i stwierdził, że nie uczestniczenie w obradach komisji nie może 
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spowodować, że dany projekt uchwały będzie zdejmowany z porządku obrad. Posiedzenia 

komisji są otwarte, każdy może w nich uczestniczyć nawet radny, który nie jest członkiem. 

Radny p. Adam Ludwiniak zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Halinowie p. Marcina Pietrusińskiego o nie komentowanie stanowiska lub opinii radnego. 

Podkreślił, że zależy mu aby przedszkole działało przy szkole w Cisiu, będzie głosował ,,za”. 

Głos w dyskusji zabrał Burmistrz Halinowa p. Adama Ciszkowski, który odniósł się do 

stanowiska radnego p. Marcina Sukiennika i p. Adama Ludwiniaka. Stwierdził, że projekt 

niniejsze uchwały musi zostać poddany pod głosowanie ponieważ umowa na wynajem 

pomieszczeń pod niepubliczne przedszkole kończy się z dniem 31 lipca br. Już rok temu 

dyrektor szkoły p. Renata Sknadaj nie chciała podpisać umowy, negocjacje spowodowały  

o przedłużenie jej na rok. Rada musi podjąć decyzję w jaki sposób zorganizować opiekę 

przedszkolakom. 

 

Uwagi do dyskusji wniósł radny p. Leszek Gelo i radny p. Dawid Wojda. 

 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska  

w podsumowaniu dyskusji powiedziała jak wygląda nabór do przedszkola w Halinowie. Jakie 

kryteria naboru odgrywały najważniejszą rolę. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 194:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: założenia Samorządowego Przedszkola w Cisiu oraz utworzenia 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu – druk 194: 

za – 11, 

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 0. 

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Bogdan Janczarek) 

został przyjęty 

 

 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Uchwały Nr 

XXI.176.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 marca 2012 roku w sprawie 

zmian w statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie – Druk Nr 195. 

 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXI.176.2012 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 27 marca 2012 roku w sprawie zmian w statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie 

omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

 

 

Głosowanie projektu Uchwały– Druk Nr 195:  
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Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXI.176.2012 Rady Miejskiej w Halinowie 

 z dnia 27 marca 2012 roku w sprawie zmian w statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie – 

Druk Nr 195. 

za – 11, 

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1  

(nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Bogdan Janczarek) 

został przyjęty 

 

 

 

13. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie  

p. Marcin Pietrusiński o godz. 19:42
 
zamknął obrady XXII nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

` 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

  Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

/-/ Renata Chądzyńska 

 

mł. ref. ds. obsługi Rady 
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Wykaz załączników do protokołu z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku
i
 

 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej. 

 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – zawiadomienie o XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Halinowie w dniu 26 kwietnia 2012 roku. 

 

4. Załącznik nr 4 – Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej 

sytuacji społecznej i demograficznej. 

 

5. Załącznik nr 5 – sprawozdanie finansowe spółki EKO-INWESTYCJI za rok 2011, 

wraz z objaśnieniami oraz uchwałami Rady Nadzorczej. 

 

6. Załącznik nr 6 –  opinia Rady Pedagogicznej w Cisiu i opinia Międzyzakładowej 

Organizacji Związkowej NSZZ ,,Solidarność” w sprawie powstania Samorządowego 

Przedszkola  w Cisiu oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 
i
 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej Halinowie 


